## 【职位名称】

ai 产品经理(实习)

### 【职位介绍】

你好,欢迎在这个 AI Universe 里遇见彼此:

我是 Tiger,现在和一群热爱技术、相信长期主义的小伙伴们,一起在用 AI 重新定义人与信息的关系。我们不是在做一款产品,而是在搭建一套能支撑未来交互的"系统"。

我们正在寻找一位具备系统思维、用户敏感度和落地推动力的产品经理。如果你乐于拆解复杂问题、热爱思考人与 AI 的关系,并希望将自己所理解的世界转化为真正可用、可感知的产品系统,如果你认同产品 > 功能,体验 > 流程,长期主义 > 短期 KPI,那我们想认识你。

## 【岗位职责】

- 1. 负责公司核心产品从需求提出到上线闭环的全流程,主导版本节奏、优先级管理;
- 2. 联合前后端、算法、设计多方推动项目落地,确保产品方向与用户价值对齐;
- 3. 设计 MVP 结构和功能逻辑,构建真正"能用、好用、想用"的产品体验;
- 4. 基于数据、用户反馈、业务进展,持续优化关键页面(首页、详情页、交互流程);
- 5. 主导 BAI 系统的产品架构设计,输出 PRD、流程图、原型图等文档并持续迭代,推动系统演讲。

## 【岗位要求】

- 1. 希望深度主导或参与实际产品或功能模块的从 0 到 1 落地过程;
- 2. 拥有系统化思维,能从用户价值出发,梳理清晰的产品结构与信息架构;
- 3. 参与产品研发,能够基于 VO/Lovable/Bolt 等低代码平台进行功能原型构建;
- 4. 熟练使用 Cursor/GitHub Copilot/Claude Code.Kiro 等 AI 编程工具快速迭代产品;
- 5. 对用户体验敏感,能够提出并验证有洞察的设计或结构优化建议。

### 【你能获得】

- 1. 定义产品方向:在这里,你不是被管控的"产品螺丝钉",而是手握方向盘的"驾驶员"; 你不是在执行需求,而是在定义它。这里没有流程的枷锁,有的是张白纸和共同构建的 可能性;
- 2. 快速成长环境: 高密度反馈、真实用户、灵活结构助你从"合格 AIPM"成长为"系统性产品负责人";
- 3. 高效专注 &真正 Work&Life Balance: 我们坚决拒绝无意义加班,八小时深度工作,下班后彻底离线,崇尚"专注>内卷 & 效率>时长",让你既能高效产出也能全身心享受生活。

# 英文版

### **Position Title**

Al Product Manager Intern

#### **About the Role**

Hello, and welcome to this encounter in the AI Universe.

We are a team of technology enthusiasts and long-term thinkers, committed to redefining the relationship between humans and information with AI. Rather than simply building a product, we are developing a foundational "system" to support the future of interaction.

We are seeking an intern with strong system thinking, user sensitivity, and execution capability to join us as a Product Manager. If you enjoy deconstructing complex problems, are passionate about exploring human—AI interaction, and aspire to translate your understanding of the world into usable, perceptible product systems—while believing that product > feature, experience > process, and long-term vision > short-term KPIs—we would love to meet you.

## Responsibilities

Lead the full lifecycle of the company's core products, from requirements gathering to launch, managing release cadence and prioritization.

Collaborate with cross-functional teams—including front-end, back-end, algorithm, and design—to ensure alignment between product direction and user value.

Design MVP structures and functional logic, creating products that are usable, intuitive, and desirable.

Continuously optimize key product experiences (e.g., homepage, detail pages, interaction flows) based on data, user feedback, and business progress.

Drive the product architecture of the BAI system, producing and iterating documentation such as PRDs, flowcharts, and prototypes to support system evolution.

## Requirements

Strong motivation to lead or participate in the 0-to-1 development process of actual products or functional modules.

Solid system-level thinking, with the ability to design clear product structures and information architectures based on user value.

Hands-on experience in product development, with the ability to build prototypes using low-code platforms such as V0, Lovable, or Bolt.

Proficiency with Al-assisted development tools (e.g., Cursor, GitHub Copilot, Claude Code, Kiro) to iterate rapidly.

Sensitivity to user experience, with the ability to propose and validate insightful design or structural improvements.

### What You Will Gain

Product Ownership: You will not just execute requirements—you will help define them. Here, you are not a "cog in the machine," but a driver steering product direction. Instead of rigid processes, you will find a blank canvas and opportunities for co-creation.

Rapid Growth: High-frequency feedback, exposure to real users, and a flexible structure will help you grow from a qualified AI Product Manager intern into a systematic product owner.

Efficient & Balanced Work Environment: We strongly reject meaningless overtime. Our culture emphasizes focus > busyness and efficiency > hours. You will enjoy eight hours of deep work during the day, and true offline time after work, ensuring both productivity and quality of life.